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Zapytanie Radnej.

W 2007 roku został zbudowany w Parku Książąt Pomorskich, w naszym mieście, drewniany most 
nad Dzierżęcinką. Materiał, z którego most zbudowano nie wytrzymał próby czasu , drewno przegniło 
i ze względów bezpieczeństwa most został zamknięty.

We wrześniu 2020 roku rzecznik prasowy prezydenta miasta pan Robert Grabowski powiedział, że 
remont mostu jest potrzebny i, że w najbliższym czasie będzie wykonana wycena prac oraz wyłoniony 
zostanie wykonawca.

Moje pytanie brzmi: na jakim etapie są prace nad mostem i kiedy rozpocznie i zakończy się budowa 
nowego?
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